2017主日崇拜事奉輪值同工

	
	本週主日 This Sunday

02/26/2017
	下週主日 Next Sunday

03/05/2017

	中文主席

English Presider
	徐浩

	宋保軍


	中文講員 

English Speaker
	方向  弟兄
Rev. Josh Olds
	程保治 牧師
Pastor Jeff Cheng

	翻譯 Interpreter
	陳瑛(英)/ Julia(粤)
	方向(英)/ 賴俊傑(粤)

	中文司琴  Pianist
	陳雅冰
	羅鳳玲

	中文招待 

Ushers
	陳斯維*，李匡郢
謝新新，姚藝婷
	姜華*，王國歡
徐浩，Santos

	音響 Audio Engineer     
	蔣洪平
	李允誠

	托兒 Nursery
	朱迎英/邱鈺媛，何若萍
	高麗娟/朱迎英，Grace文明

	圖書館 Library
	高琳
	武淑菊

	分菜同工

Lunch Serving
	譚玫琍*，姜玉芬
王琇玲，魏珍妮
	高麗娟*，陸妍依函
張葉蕾，謝新新

	清潔同工 Cleaning
	陸兆琪，王國歡
	姜華，熊就勝

	保安Security Officer
	宋保軍 (S)/ 潘志勤 (F)
	陳斯維(S)/ Josh (F)

	週二Tuesday 
	婦女團契 Women's Bible Study Fellowship

	週五 Fri. Night
	青少年團契, 家庭查經 Youth/Family Bible Study


每月常費預算





宣道預算

Monthly Budget for General: $14,000.00
         Mission: $2,500.00

	Contributions

奉獻
	Last Sunday

上週
	Month-to-date

本月已收
	Jan Income

收入
	Jan Expenses

支出

	常費General 
	$1,832.00
	$8,827.00
	  $12,005.13
	$10,801.52

	建堂Building 
	    $0.00
	    $0.00
	    $0.00
	$0.00

	宣道Missions
	      $250.00
	      $1,190.00
	     $1,870.00
	   $759.88

	其他Special
	$0.00
	$0.00
	$0.00
	$0.00


The fund balances as of 1/31/2017:
Building Fund   $10,690.35                                           General Fund     $131,680.50
Interest Fund      $21,064.67                                          Love Fund         $1,311.16
	Mission Fund      $3,576.84                                          Total Balance:    $168,323.52
牧師Pastor
程保治 Jeff Cheng

Tel: (918) 970-0053

jeffpcheng@gmail.com
	長老Elder

張文迪 Wen-Dyi Chang

Tel: (918) 252-4886

wendyiandlouise@gmail.com
	Associate English Pastor

Rev. Joshua Olds

Tel: (214) 597-8573

josh@josholds.com
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   滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church
1430 S. 131st E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108

Tel: (918) 438-6449

http://www.tulsaccc.org/
_____________________________________________________________

作主門徒‧祈禱的大能
  Be a Disciple‧ The Power of Prayer
主日崇拜程序

ORDER OF WORSHIP
二月二十六日February 26, 2017                                                    10:45AM - 12:15PM

主席 Presider: 徐浩                                                                         司琴 Pianist: 陳雅冰
牧師 Pastor：程保治 Jeff Cheng
默禱 Silent Prayer           625主在聖殿中The Lord Is in His Holy Temple      眾坐  All                                                             

宣召Convocation                              詩Psalm  9: 1-2                           主席Presider                                                                                                           

頌禱 Praise and Prayer     讚美一神, 主禱文 Doxology, The Lord’s Prayer    眾立 All

讚美詩 Singspiration                                                                          眾坐 Congregation
祈禱Invocation                                                                                         主席Presider
讀經 Scripture Reading                弗Eph. 6:10-18                                眾坐 Congregation                                                         

證道              
                  神的全副军装 – 七种武器                           方向  弟兄
Sermon                        The Full Armor of God: Seven Weapons           Brother Fang, Xiang                   奉獻Offering             429 更像我恩主 More Like Master                           主席Presider   

                                  陳斯維，李匡郢，謝新新，姚藝婷
歡迎，報告        Welcome, Greeting & Announcements                              主席 Presider

讚美Praise       榮耀歸於真神Glory to God in the Highest                 眾立Congregation              

祝禱Benediction                                                                          程牧師Pastor Jeff Cheng
阿們頌 Amen Praise                                                                            眾立 Congregation     

默禱 Silent Prayer                                                                                眾坐 Congregation
報告事項：
1.  歡迎新朋友參加主日崇拜。願神賜福! 請大家留步到舊堂共享午餐。
2.下主日 (3/5) 是聯合聖餐崇拜，將在早上十點四十五分開始聚會。請預備心參加。
3. 今天下午1：30四海讀經會將開始新的查經單元，內容為創世記。姐妹班可向楊妙玲姐妹和黃美瓊姐妹詢問，弟兄班可向張毅弟兄詢問
4. 基督工人中心三月春假福音營 Gospel Camp 將於三月十七日到二十日舉行。報名截止是三月十四日。詳情可聯絡方向弟兄。
5.從今年開始教會透過宣教基金來支持在北美神學院全時間神學生的扶助。目前長牧會接受達拉斯神學院的學生的申請。如今有一個學生，袁浩弟兄，在申請，請大家代禱。透過程序，教會需要通知會眾有關申請者。若有任何問題，請在一周內向長牧會或宣教部執事詢問。
6. 今年教會的暑期兒童聖經營將在七月十七日到七月二十一日舉行。請家長們留意並預留時間讓孩子們可以參加。
7. 聖誕小孩行動： 這個月，我們將會收集帽子、太陽眼鏡、和弓型髮夾。你若願意捐獻，請放在進門處的捐獻箱子。謝謝。
8. 上主日中/英語崇拜出席人數 134 人。
禱告事項：

1. 為Tulsa地區各教會復興及福音廣傳禱告。
2. 為在福建古田的「快樂兒童之家」事工的同工及孤兒們代禱。
3. 為今年Oklahoma (Osage Nation)，台灣及印尼的短宣隊組成及準備工作禱告。
4. 為3/17-3/20在基督工人中心的春假福音營禱告，求神感動慕道和初信者參加。
5. 為3/31 - 4/2的宣教年會的講員謝偉光牧師、籌備及弟兄姊妹能積極參與禱告。
6. 為春季 (3-5月) 主日學老師備課及弟兄姊妹踴躍參加禱告。
7. 為牧者和長執們的事奉及家庭禱告。
8. 為7/17-7/21暑期聖經學校各樣籌備工作及招募的同工禱告。
9. 為文婷爸媽2/28回中国，及信主後靈命成長和教會生活禱吿。
10. 為正在找工作的弟兄姊妹 (鐘秋實, Michael Gookin等) 禱告，求神為他們預備工作。
11. 為Peggy 的同事Linda 信主感謝神，為她信主後靈命的成長禱吿。
12. 為小萍的婆婆趙麗玉的癌症治療及救恩禱告。
Announcements: 
1.   We welcome new friends who worshiped with us.  May the Lord bless you.  Please stay for lunch & fellowship.

2.   Next Sunday (3/5) Combined Communion worship will start at 10:45 AM. Please prepare your heart to attend the service.     
3.  Starting this Sunday 2/26 1:30 PM, 4C Bible Reading Class will start new study on Book of Genesis. For more information, please contact Sister Elaine or Meichong for sister’s class; Brother Sugin for brother’s class. 
4.   CWC Spring Gospel Camp will be held at CWC camp ground from 3/17 to 3/20. The registration dateline is 3/14.

5.  The church has established a support for the full time ministry students who attend seminary school that approved by TCCC elder board through Mission Fund. Dallas Theological Seminary School is the only approved seminary currently. One student, Yuan Hao has applied for the support. According to the application guideline, the church will acknowledge the congregation about the applicant and if there is any concern or question, please contact elder board or mission board deacon within one week.
6. Our church summer VBS program for this year will be held from July 17 to July 21. Please mark your calendar and make plan to allow the children not to miss this wonderful experience.  

7. Operation Christmas Child: This month we are collecting new, unused hats, sunglasses, and hair bows. If you wish to donate these items or any other items, please leave them in the donation box near the main entrance.
8. Last Sunday’s Chinese/English services attendance was 134.
Prayer Items:

1. Pray for the revival of the churches in Tulsa and for the spread of the Gospel.

2. Pray for the co-workers and the children in Gu-Tien's “Happy Children’s Home”.

3. Pray for Oklahoma (Osage Nation), Taiwan, and Indonesia STM trips. Pray for members to join and their preparation.

4. Pray for the CWC Spring Gospel Camp on 3/17-3/20. May God move the heart of seekers and new believers to attend.

5. Pray for the speaker (Pastor John Tse) and preparations of the 3/31 - 4/2 mission conference and for brothers and sisters to attend.

6. Pray for the Spring Sunday School teachers and their lesson preparation.

7. Pray for the families and ministries of Pastors, Elder, and deacons.

8. Pray for the preparation process of VBS (7/17-7/21), Jennifer Chow and co-workers.

9. Pray for the spiritual growth and church life of Wen-Ting's parent after becoming a believer. 

10. Pray for those who (Sunday, Michael Gookin, etc) are looking for employment.

11. Thank the Lord for Linda’s salvation last week. Pray for her to grow spiritually.

12. Pray for Xiao Ping's mother-in-law Zhao Li Yu's cancer treatment and salvation.

講道大綱Sermon Outlines:
神的全副军装 – 七种武器 
1. 属灵的争战 （6：10-13） Spiritual War
2. 神的全副军装 （6：14-17）Full armor of God
3. 祷告的大能 （6：18-20）Power of Prayer
